
 

 

石油管螺纹梳刀配套刀具 

GY03材质具有很高的耐磨性和韧性，可用于耐热钢、高锰钢、不锈钢等难加工材料及

一般钢材、铸铁和有色金属的半精加工和精加工。特别适合于生产管加工配套刀片，可以搭

配CVD/PVD涂层使用。 

GY03 shows high wear resistance and tenacity and can be used for heat-resistant steel, 

stainless steel and other difficult-to-machines materials. Also, it applies in semi-finish and finish 

machining of general purpose steel, cast iron and non-ferrous metals etc. It is especially suitable 

for tube end machining. 

GY53材质具有良好的抗冲击性能和高温性能，适合于钢材的加工。搭配特别优选的双

色CVD复合涂层后，具有卓越的韧性和耐磨性。 

GY53 demonstrates great impact resistance and high temperature resistance performance and 

is suitable for steel machining. Combined with our special CVD composite coating, it shows 

excellent tenacity and wear resistance. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

型  号 
尺  寸 (mm) 牌    号 

d s d1 m GY0350 GY5350 



 

 

 

 

 

C/26417 25 6.35 5 1.73 ● ○ 

 

型  号 
尺  寸 (mm) 牌    号 

L1 L2 s GY5231 GY7431 

C/26419 25.5 18 4.05  ● ○ 

 

型  号 
尺  寸 (mm) 牌    号 

L1 L2 L3 s d1 r GY0350 GY5350 

C/32246B/T 25 16.25 7.7 7.94 5.5 1.5 ● ○ 


